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کازرون
با حضور حجت الاسلام احسانی فر رییس اداره تبلیغات 

اسلامی کازرون؛
برنامه های دهه اول محرم تشریح شد

حجت الاسلام احسانی فر رییس اداره تبلیغات اسلامی کازرون با حضور در 
همایش عاشورائیان برنامه های دهه اول محرم را تشریح کرد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، حجت الاسلام احسانی فر  در ابتدای این 
نشست با بیان اینکه ماه محرم، بزرگ ترین ظرفیت فرهنگی کشور است 
اظهار داشت: ابتدا خداوند متعال را شاکرم که توفیق خدمتگزاری عزاداران 
و دلسوختگان حسینی را به  بنده حقیر عنایت کرد و تشکر می کنم از 
همه اقامه کنندگان عزای سرور و سالار شهیدان حضرت ابا عبد الله الحسین 
)ع( که با حضور خود بعد اخلاقی واقعه کربلا که همان آگاه سازی است 

را مورد توجه ویژه قرار دادند.
بزرگ  اینکه کربلا صحنه  ابیان  با  ادامه  اسلامی در  تبلیغات  اداره  رییس 
ایست که  نظیرترین صحنه  انسانی است گفت: کربلا بی  انتخاب و فعل 
می توان در آن شاهد بروز آگاهی، اراده و آزادی یک انسان در بالاترین 
سطوح انسانی بود و می توان آن را به عنوان یک الگوی فراگیر و تعلیم 
عمومی برای انسان به رسمیت شناخت تا انسان را از قید و بندهای درونی 

و بیرونی رها سازد و آزادی و انسانیت را به تماشا بگذارد.
حجت الاسلام احسانی فر در ادامه بر استفاده مداحان از اشعار مناسب و 
همچنین توجه ویژه به استفاده از قرآن و ادعیه و استفاده از مبلغین تاکید 

کرد.

لارستان
با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان:
 نمایشگاه کتاب درون مدرسه ای 
 در آموزشگاه فرزانگان لارستان 

گشایش یافت
با حضور معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، نمایشگاه کتاب درون 
شهرستان  این  فرزانگان  اول  متوسطه  دخترانه  آموزشگاه  در  ای  مدرسه 

گشایش یافت.

با  مراسمی  طی  لارستان،  ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به   
حضرت  لارستان،  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون  حسنی  جلیل  حضور 
امام جمعه لارستان،  المسلمین دکتر سید مختار موسوی  حجت الاسلام و 
محمد فیاض پور معاون اداره کل  و مدیر آموزش و پرورش شهرستان، 
فرمانده هان سپاه و انتظامی قرارگاه پلیس راه جنوب و تعدادی از روسای 
ادارات شهرستان نمایشگاه کتاب درون مدرسه ای در آموزشگاه دخترانه 

متوسطه اول فرزانگان این شهرستان گشایش یافت.
این نمایشگاه به مناسبت هفته دفاع مقدس و آغاز سال تحصیلی جدید در 
این مدرسه به منظور ترویج فرهنگ کتابخوانی به مدت یک ماه دایر است.
های  عنوان  در  کتاب  جلد   100 از  بیش  نمایشگاه  این  در  است  گفتنی 
نمایش گذاشته  به  ادبی  و  فرهنگی  علمی،  مقدس،  دفاع  از جمله  مختلف 

شده است.
این اقدام همسو با سیاست های ارتقای سرانه مطالعه کتاب دانش آموزان 

انجام شده است.

خنج
احداث حسینیه چهاردهم معصوم شهر 

خنج توسط خیّرین مسجدساز
یک  فارس،  خیریه  امور  و  اوقاف  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 

حسینیه در شهرستان خنج توسط خیرین مسجدساز احداث شد.
بیان کرد: حسینیه چهارده معصوم در  این خصوص  بیژن قریب زاده در 
شهرستان خنج به مساحت هزار و 300 متر مربع در محل شهرک گلدان با 

اعتباری بالغ بر 10 میلیارد ریال احداث شد.
آبدارخانه و سرویس  نمازخانه، آشپزخانه،  این حسینیه شامل  افزود:  وی 

بهداشتی است.
قریب زاده با بیان اینکه این حسینیه توسط خیرین احداث شده است، افزود: 
این حسینیه در روز شنبه 10 مهر ماه با حضور هیئت امنا، متولیان و اهالی 

شهرستان خنج افتتاح می شود.

فیروزآباد
رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس در مراسم معرفی 

سرپرست واحد فیروزآباد:
مدیریت هزینه ها و درآمدزایی 
غیرشهریه ای راه نجات واحدهای 

زیان ده است
 اگر گسترش تحصیلات تکمیلی در واحدهای دانشگاهی رقم 

نمی خورد، وضعیت بحرانی پیش روی همه واحدها قرار داشت

سرپرست جدید دانشگاه آزاد اسلامی واحد فیروزآباد با حضور جمعی از 
مسئولان معرفی شد. رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس در این مراسم 
راه  غیرشهریه ای  درآمدزایی  و  هزینه ها  کنترل  و  مدیریت  کرد:  اظهار 
نجات واحدهای زیان ده است.  وی خواستار توجه جدی مسئولان دانشگاه 

به این امر مهم شد.
اسلامی  دانشگاه آزاد  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
استان فارس، دکتر حمزه سارویی با بیان اینکه دانشگاه آزاد اسلامی یکی 
از دستاوردهای بزرگ انقلاب اسلامی است، از وضعیت دانشگاه در حوزه 
رشد تحصیلات تکمیلی سخن گفت و تصریح کرد: اگر رشد و گسترش 
تحصیلات تکمیلی در واحدهای دانشگاهی رقم نمی خورد، وضعیت بحرانی 

پیش روی همه واحدها قرار داشت.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی فارس افزود: جایگاه کشور عزیزمان ایران در 
تولید علم در خاورمیانه اول و در جهان در رتبه 16 است و بی شک نقش 

دانشگاه آزاد اسلامی در تولید علم بر کسی پوشیده نیست.
و  تعامل  نهایت  که  خواست  فیروزآباد  شهرستان  مسئولان  از  سارویی 
همکاری را با دانشگاه آزاد اسلامی این شهرستان داشته باشند تا به دلیل 
داشتن پتانسیل های بسیار خوبی که در این دانشگاه وجود دارد، این واحد 
دانشگاهی قطب پزشکی و مهندسی شیمی در استان شود. وی از سرپرست 
جدید واحد فیروزآباد خواست تمام تلاش خود را در این راه به کار گیرد.
کوروش کرمپور نماینده مردم فیروزآباد در مجلس شورای اسلامی نیز با 
توجه به نقش سازنده دانشگاه در جامعه گفت: همه ما خوب می دانیم که 
دانشگاه در چه جایگاهی از پیشرفت و توسعه حوزه های عمرانی، فرهنگی، 

اجتماعی و سیاسی، ایجاد انگیزه و امید در جامعه قرار دارد.
ایجاد  با  خواست  فارس  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رییس  از  کرمپور 
راهکارهای لازم نسبت به وضعیت موجود واحد فیروزآباد رسیدگی کند. 
او تاکید کرد: انتظار داریم با برنامه ریزی  و مدیریت همه جانبه دانشگاه را 
از رکود خارج کنید و پویایی و نشاط را به این واحد دانشگاهی برگردانید.
پایان بخش این مراسم ارایه گزارش عملکرد از سوی کوروش اردوخانی 
برنامه های  و  اهداف  ارایه  و  معرفی  و  فیروزآباد  واحد  سابق  سرپرست 

علیرضا انوری، سرپرست جدید این واحد دانشگاهی بود.
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همزمان با روز آتش نشانی و ایمنی، در مراسمی با حضور ظریفی معاون 
محترم فرمانداری و صالحی شهردار قیر، از پرسنل آتش نشانی با اهدای 

لوح سپاس و هدایا قدردانی شد. 
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی شهرداری قیر، صالحی 
شهردار قیر ضمن گزارش از کمبودهای ایستگاه آتش نشانی و درخواست 
مساعدت از فرماندار محترم جهت تکمیل ایستگاه آتش نشانی، گفت: از 
ابتدای سال جاری تاکنون بیش از 70 مورد عملیات اطفای حریق و امداد و 
نجات توسط پرسنل آتش نشانی به انجام رسیده که شامل 7 مورد مسکونی، 
27 مورد باغ و زراعت و فضای سبز، 4 مورد ادارات، 12 مورد تصادفات، 
7 مورد نجات حیوانات، 4 مورد پسماند، 2 مورد تجاری و 5 مورد صنعتی 

بوده است. 

همچنین در این مراسم قبور شهدای گمنام شهر قیر نیز غبار روبی شد.
واحد آتش نشانی شهرداری قیر هم اکنون با یک ایستگاه عملیاتی و 6 نفر 
از پرسنل فداکار؛ آقایان محدرضا قائدی، رمضان حیدری، محسن تقوی، 
به شهروندان  ارائه خدمات  ابراهیم حیدری و محمدعلی شهبازی در حال 

می باشند. 

پاسارگاد
با حضور به موقع نیروهای منابع طبیعی و مردم؛

آتش سوزی منطقه چاه بید شهرستان 
پاسارگاد مهار شد

آتش سوزی منطقه چاه بید شهرستان پاسارگاد با حضور به موقع نیروهای 

منابع طبیعی و مردم  به طور کامل مهار شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی اداره کل منابع طبیعی 
وآبخیزداری فارس؛ مهرزاد بوستانی مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
بید  چاه  منطقه  در  که  سوزی  آتش  این  خبرگفت:  این  اعلام  با  فارس 
گسترده  تلاش  و  حضور  با  سرانجام  بود  شده  آغاز  پاسارگاد  شهرستان 
نیروهای منابع طبیعی شهرستان های پاسارگاد، اقلید و خرم بید و نیروهای 

مردمی به طور کامل مهار شد. 

وی افزود: پس از گزارش این آتش سوزی به مرکز کنترل فرماندهی یگان 
حفاظت منابع طبیعی استان تجهیزات و نیروی انسانی به منطقه آتش سوزی 

اعزام و تدابیر امدادی لازم برای مهار این آتش سوزی انجام شد. 
وی با بیان اینکه غالب پوشش جنگلی منطقه از نوع درختان بنه و ارژن 
هدف  با  فارس  طبیعی  منابع  حفاظت  یگان  نیروهای  داشت:  اظهار  است 
در  دوباره آتش سوزی  از شروع  پیشگیری  و  دیده  منطقه آسیب  پایش 

منطقه حضور دارند.
وی در خصوص علت حادثه گفت: در این فصل از سال، افرادی به دنبال 
جمع آوری بذر درخت بنه در منطقه حضور می یابند و به نظرمی رسد که 

سهل انگاری برخی از آنها دلیل وقوع این آتش سوزی بوده است. 
وی اظهار داشت: آتش سوزی منطقه چاه بید شهرستان پاسارگاد سومین 
آتش سوزی بود که از ابتدای سال 95 تاکنون در عرصه منابع طبیعی این 

شهرستان رخ داده است.
این  نیز در  فارس  استانداری  بحران  پور مدیر کل مدیریت  فیاض  حسن 
برای  لازم  اقدامات  سوزی  آتش  از  اطلاع  از  بعد  بلافاصله  گفت:  رابطه 
استان  بحران  مدیریت  ستاد  سوی  از  لازم  امدادرسانی  و  حریق  اطفای 

صورت گرفت.
وی با اشاره به آمادگی نیروهای امدادی و تدابیر کنترلی شدید برای مهار 
آتش سوزی در این منطقه گفت: پس از هماهنگی های لازم یک بالگرد 
به منطقه اعزام شد و در 6 نوبت پرواز تعدادی از نیروهای امدادی را به 
محل آتش سوزی منتقل کرده و عده ای نیز پیاده به محل مورد نظر اعزام 

شدند. 
زیاد،  ارتفاع  ای،  بوته  و  مرتعی  فراوان  پوشش  اینکه  بیان  با  پور  فیاض 
سخت گذر و باد خیز بودن منطقه یاد شده موجب کندی روند مهار آتش 
شده بود اظهار داشت: در این آتش سوزی هماهنگی هایی نیز با وزارت 
دفاع و ارتش انجام شد تا در صورت مهار نشدن آتش از توان و امکانات 

آنها استفاده کنیم.

بهبهان
معاون فرمانداری شهرستان بهبهان  

بازنشسته شد
سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: سید مسعود عبدالمطلبی که از سادات  
جلیل القدر و مورد تکریم اهالی این سامان و از کارمندان متعهد، متواضع، 
مایه  و  اثرگذار  فرمانداری  در  وی  وجود  حقیقت  در  و  کاردان  و  لایق 
بازنشسته شد.   بود،  فرمانداری  مراجعین و کارکنان  دلگرمی  و  امیدواری 
بسیار سزاوار و شایسته بود که مقامات مسئول و ذیربط در صورت امکان  
ترتیبی اتخاذ می کردند که مدت خدمت وی تمدید  می شد تا فرمانداری  
و مراجعین از تجربیات وی بیشتر بهره بگیرند؛ زیرا وجود چنین کارمندانی  
با ارزش است. امیدواریم فرماندار شهرستان بهبهان مهندس ملک خدایی  
که در هوشمندی، تیزبینی، درایت و کفایت وی تردیدی نداریم گزینه ای  
شایسته   جهت  هر  از  که  بگیرند  نظر  در  فرمانداری  معاونت  پست  برای 

باشد. 

 بهره برداری از دو پروژه در سفر 
وزیربهداشت به بهبهان

سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: با حضور سید حسن قاضی زاده هاشمی، 
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و دکتر غلامرضا شریعتی استاندار 
خوزستان، دو پروژه بهداشتی، درمانی شامل بخش LDR )بخش زایمان( 
بیمارستان فریده بهبهانی و ICU بیمارستان شهید زاده در شهرستان بهبهان 

به بهره برداری رسید.
برای ارتقای ICU بیمارستان شهید زاده که از آبان سال 94 شروع شده 
13 میلیارد و 400 میلیون ریال از محل اعتبارات داخلی و وزارت بهداشت 

هزینه شده و از هفت تخت به 12 تخت افزایش یافته است.
بیمارستان  از  همراه  هیئت  و  خوزستان  استاندار  همراه  به  بهداشت  وزیر 
200 تخت خوابی در حال ساخت ولیعصر )عج( بهبهان دیدن کرد و روند 

ساخت آن را از مسئولان پروژه جویا شد.
همچنین قاضی زاده هاشمی در بدو ورود خود به شهرستان بهبهان در گلزار 

شهدا حضور یافت و به شهدای آن ادای احترام کرد.
وی در ادامه سفر یک روزه خود به خوزستان راهی شهرستان آغاجاری 

و آبادان شد.
زاده در سال 1347 توسط شادروان مرحوم محمد  بیمارستان دکتر شهید 

حسین نمازی مدیر وقت بیمارستان احداث شده است.
مرحوم نمازی از نخبگان شهر بود که در جهت رفاه مردم نسبت به احداث 
کارخانه یخ و آرد و تامین روشنایی شهر به وسیله امکانات آن روز اقدام 
کرد. این چهره ماندگار فردی آراسته به صفات نیک انسانی بود و در آن 
به  نداشتند  کننده  وسایل خنک  به  دسترسی  مستمند  افراد  که  روزگاران 
طور رایگان یخ بین مستمندان توزیع می کرد، به جا و شایسته است که 
مردم  و  این خدمتگزار جامعه  از  بهبهان  پزشکی  علوم  دانشکده  مسئولین 

تجلیل کنند تا انگیزه ای برای افراد خیّر باشد.

بوشهر
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان بوشهر:

دشت های استان بوشهر در حال 
نابودی است

منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل  پیامی:  مرتضی  شهرستان/  سرویس 
این  واصله کارشناسان  اساس گزارش های  بر  اینکه  بیان  با  بوشهر  استان 
شرکت، چاه های واقع در حاشیه دشت های استان خشک شده است، گفت: 

دشت های استان بوشهر رو به  نابودی است. 
  شاپور رجایی در نشست مشترک کارگروه آب و کشاورزی و شورای 
حفاظت منابع آب شهرستان جم مهم ترین اولویت این جلسه را سامان دهی 

وضعیت برداشت آب و کشاورزی دانست.
جم  شهرستان  در  ریز  و  جم  دشت های  بحرانی  وضعیت  به  اشاره  با  وی 
گفت: دشت ریز در شهرستان جم از بحرانی ترین دشت های استان به لحاظ 
افت سفره های زیرزمینی است، وضعیت دو دشت جم و ریز آن قدر بحرانی 

است که نیازی به ارائه آمار و ارقام ندارد.
رجایی با بیان اینکه دشت های شهرستان جم بسیار بحرانی است، تصریح 
افت سطح  متر  دو  با حدود  اول سال جاری  ماهه   6 در  ریز  کرد: دشت 

ایستایی آب مواجه شده است.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای بوشهر با بیان اینکه دشت ریز به عنوان 
دشت پایلوت کشوری انتخاب شده است، گفت: برنامه های مختلفی برای 
احیای آن برنامه ریزی شده است که در صورت تحقق همه این برنامه ها، 

14تا 17 سال دیگر می توانیم دشت را احیا کنیم.
رجایی وضعیت سفره های زیرزمینی جم را اسفبار برشمرد و در ادامه اضافه 
به عنوان  روزگاری  زیرزمینی شهرستان جم که  سفره های  کرد: وضعیت 

نگین سبز استان بوشهر از آن یاد می شد بسیار دردناک است.
وی از احیای دشت جم و ریز طی چند سال آینده خبر داد و افزود: برای 
احیای این دو دشت راهکارهایی طی چند سال آینده تعریف  شده است که 
ازجمله این طرح ها می توان به حذف برداشت آب چاه های شرکت پالایش 

گاز فجر جم با تکمیل پروژه آب جم به سیراف در سال 97 اشاره کرد.
رجایی حذف برداشت آب شرب و صنعت از دشت ریز با بهره برداری از 
سد باغان در سال 99 را از دیگر راهکارهای بهبود دشت جم و ریز عنوان 
کرد و گفت: اجرا و تکمیل طرح های آبخیزداری در دشت ریز، اجرای 
حذف  حوضچه،  از  خارج  انتقالی  آب های  پساب  و  آبخوان  تغذیه  طرح 
اضافه برداشت چاه های مجاز دشت ریز، ساماندهی چاه های غیرمجاز قبل 
از سال 85، حذف چاه های غیرمجاز بعد از سال 85 و اصلاح پروانه چاه های 

مجاز نیز در دستور کار قرار خواهد گرفت.

هرمزگان
همزمان با هفته دریانوردی؛

نخستین نمایشگاه اشاعه فرهنگ دریایی 
در هرمزگان آغاز شد

مناسبت  به  استان هرمزگان  فرهنگ دریایی در  اشاعه  نمایشگاه  نخستین 
هفته ملی دریانوردی با حضور جمعی از مسئولان بندری و دریایی استان 

در سالن پایانه مسافری بندر شهید حقانی افتتاح شد. 
هرمزگان،  دریانوردی  و  بنادر  از  نقل  به  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
اسماعیل مکی زاده دبیر ستاد بزرگداشت هفته ملی دریانوردی در استان 
هرمزگان با اعلام این مطلب که امسال برای نخستین بار است که نمایشگاه 
با  کرد:  امیدواری  ابراز  شود،  می  برپا  استان  در  دریایی  فرهنگ  اشاعه 
حضور و مشارکت پررنگ تر شرکت های دریایی تلاش خواهیم کرد تا 
در هفته دریانوردی سال آینده چنین نمایشگاهی در سطح کمی و کیفی 

مطلوب تر و گسترده تر دایر شود.
جهانی  روز  مهرماه  نهم  جمعه  شامگاه  تا  نمایشگاه  این  وی،  گفته  به 

دریانوردی، به مدت چهار روز ادامه خواهد داشت.
مکی زاده گفت: شرکت های آموزشی، لایروبی، تجسس و نجات، علایم 
کمک ناوبری، خدمات راهنمایی و یدک کشی، بانکرینگ و تدارکات 
این  غرفه   11 قالب  در  زیست  محیط  و  هواشناسی  ارگان  دو  و  دریایی 
نمایشگاه گردهم آمده اند تا هریک در حوزه تخصصی خود مردم را با 

دنیای گسترده فرصت های اقتصادی و مشاغل دریایی آشنا کنند.

کهگیلویه
معاون استاندار کهگیلویه و بویراحمد مطرح کرد؛
ایجاد منطقه ویژه گردشگری در 

کهگیلویه و بویراحمد
منطقه  ایجاد  بویراحمد گفت:  و  استاندار کهگیلویه  امور عمرانی  معاون   

ویژه گردشگری در استان پیشنهاد داده شده است.
نشست  در  نیک اقبالی  پژمان  یاسوج،  از  فارس  خبرگزاری  گزارش  به 
کارگروه گردشگری با بیان اینکه امروزه آسان، ارزان و کوتاه  ترین زمان 
برای ایجاد درآمد و رونق اقتصادی، بحث گردشگری است، اظهار کرد: 

این روش در سطح جهان به خوبی شناخته شده است.
معاون امور عمرانی استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اینکه کشور 
جمهور  رییس  گفته  به  گفت:  دارد،  را  روش  این  پتانسیل  ما  استان  و 
در  بلکه  نمی کند  سفر  مکانی  به  تاریخی  آثار  دیدن  برای  تنها  گردشگر 
کنار گردشگری باید پذیرش فرهنگی و استقبال مردمی وجود داشته باشد.
و  کهگیلویه  در  گردشگری  به  نگاه  گذشته  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بویراحمد تنها ایجاد زباله بود، گفت: خوشبختانه این ذهنیت در حال از 
بین رفتن است و امروزه پیوند گردشگری با اقتصاد و فرهنگ با فراهم 

آمدن زیرساخت ها در حال انجام است.
این مسئول تصریح کرد: در سفر رییس جمهور به استان چندین طرح در 
حوزه گردشگری با حضور رییس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری افتتاح شد اما زیرساخت های استان تا رسیدن به نقطه مطلوب 

فاصله زیادی دارد.
ایجاد منطقه ویژه گردشگری در استان کهگیلویه  به  با اشاره  نیک اقبالی 
و  استان کهگیلویه  در  ویژه گردشگری  منطقه  ایجاد  افزود:  بویراحمد  و 
گردشگری  رونق  زمینه  منطقه  این  ایجاد  با  که  شده  پیشنهاد  بویراحمد 

استان فراهم می شود.

 ادامه مطلب در پایین همین صفحه ...

رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس در مراسم معرفی سرپرست واحد فیروزآباد:
مدیریت هزینه ها و درآمدزایی غیرشهریه ای راه نجات واحدهای زیان ده است

 اگر گسترش تحصیلات تکمیلی در واحدهای دانشگاهی رقم 
نمی خورد، وضعیت بحرانی پیش روی همه واحدها قرار داشت

سرپرست جدید دانشگاه آزاد اسلامی واحد فیروزآباد با حضور جمعی از مسئولان معرفی شد. رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس در این 
مراسم اظهار کرد: مدیریت و کنترل هزینه ها و درآمدزایی غیرشهریه ای راه نجات واحدهای زیان ده است.  وی خواستار توجه جدی مسئولان 

دانشگاه به این امر مهم شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس، دکتر حمزه سارویی با بیان اینکه دانشگاه آزاد اسلامی 

یکی از دستاوردهای بزرگ انقلاب اسلامی است، از وضعیت دانشگاه در حوزه رشد ...


